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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht dat bevallen in Emmen niet mogelijk is (ingezonden 7 december 
2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bevallen in Emmen onmogelijk»?1 

Vraag 2
Wat is volgens u de oorzaak van het sluiten van zowel de kraam- als de 
kinderafdeling van het Scheper Ziekenhuis? 

Vraag 3
Heeft de Inspectie Gezondheidszorg en Jeug (IGJ i.o.) bevestigd dat de zorg 
voor zwangere vrouwen onveilig is? 

Vraag 4
Klopt het dat het ziekenhuis al jarenlang verlies lijdt door mismanagement 
van het bestuur? 

Vraag 5
Welke afdelingen draaien met winst en welke met verlies? 

Vraag 6
Wordt het verlies veroorzaakt door de fusie in het verleden? Zo ja, hoe 
oordeelt u over deze fusie? Zo nee, wat is dan de oorzaak? 

Vraag 7
Deelt u mening dat de kraam- en kinderafdeling zo spoedig mogelijk weer 
open moeten gaan? Zo ja, hoe gaat u dat bereiken? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Kooiman (SP), ingezonden 7 december 2017 (vraagnummer 2017Z17376).

1 Telegraaf, 5 december 2017
http://www.telegraaf.nl/nieuws/1396599/bevallen-in-emmen-onmogelijk

 
 
 
 
kv-tk-2017Z17379
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


